



澳門金融學會裝修告示 MIFS Renovation Notice

由 2024 年 5 月 25 日至 8 月 19 日，澳門金融學會將進行全面裝修，以應對未來學會的發展需求。

在裝修期間，學會課程和考試將會受到影響。學會課程將不在會址內舉行，因此，學員需留意課程的上課地點。“澳門保險中介人考試”則會照常於學會舉行，儘管我們盡力將裝修對考生的影響降至最低，然而無可避免地將受到施工噪音的影響。對考生造成的不便，我們深表歉意，並感謝理解和支持。

如有任何查詢，請隨時與我們聯繫。

From May 25 to Aug. 19, 2024, the Macau Institute of Financial Services (MIFS) will undergo a renovation of our premises to accommodate our future growth.

During the period, our courses and exams will be affected. Our courses will NOT be held at MIFS, and therefore students should pay attention to the course venue. The Insurance Intermediaries Qualifying Examinations will be held at MIFS as usual. Even though we have tried to minimize the impact to candidates, we regret that construction noise is inevitable. We appreciate your understanding and support, and apologize for any inconvenience caused.

If you have any enquiries, please feel free to contact us.

澳門金融學會
Macau Institute of Financial Services

2024 年 5 月
May 2024